
JOK JOKIOISTEN NUORISOVALTUUSTO

NUORISOVALTUUSTON KOKOUS 2/2023

Aika: 23.2.2023 klo 17.30

Paikka: Jokioisten nuorisotila

Läsnä: Samuel Aaltonen puheenjohtaja
Ulrika Widén sihteeri
Kirsti Seppälä
Samu Holstikko
Mikko Yli-Kahrakuusi
Henrik Rantanen
Ripsa Koivunen
Tuuli Kantola
Sanni Mäkelä
Minja Leaf

1. Kokouksen avaaminen

Esitys: Avataan kokous ajassa 17.30

Päätös: Avattiin kokous ajassa 17.41

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi, lasketaan läsnäolijat.

Päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Paikalla
8/10. Paikalla Samuel Aaltonen, Ulrika Widén, Kirsti Seppälä,
Samu Holstikko, Mikko Yli-Kahrakuusi, Henrik Rantanen, Ripsa
Koivunen ja Sanni Mäkelä.
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3. Järjestäytyminen eli kokousvirkailijoiden valinta

Esitys: valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat

Päätös: Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin
Sanni Mäkelä ja Kirsti Seppälä

4. Esityslistan hyväksyminen

Esitys: Valitaan esityslista kokouksen työjärjestykseksi

Päätös: Esityslista hyväksyttiin ja valittiin se kokouksen
työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat

Esitys: käydään läpi ilmoitusasiat

Päätös: Käytiin kuulumiskierros. Ripsa Koivusen kylkiin sattuu.
Mikko Yli-Kahrakuusi puhuu astmalääkkeistä. Ysiluokkalaiset
ovat tehneet yhteisvalinnat. Puhuttiin alamäkien
paremmuudesta. Puheenjohtajalla toimii vielä toistaiseksi korvat
ja on edelleen toistaiseksi lukiossa.

6. Pride liputus

Esitys: Puheenjohtaja esittelee asian.

Päätös: Puheenjohtaja esitteli asian. Laajennettiin aihe yleisesti
prideen. Puheenjohtaja ehdotti, että hyödyntäisimme
aloiteoikeuttamme valtustoon ja lähetettäisiin aloite liittyen pride
liputukseen. Yksimielisesti sovittiin, että käytetään aloiteoikeutta
ja puheenjohtaja vie asian kunnan valtuustoon mahdollisimman
pian ja ottaa yhteyttä valtuusto ryhmiin.
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7. Kuntastrategia

Esitys: Puheenjohtaja esittelee asian

Päätös: Puheenjohtaja esitteli asian. Samu Holstikko
jakoi kuntastrategian muille nuorisovaltuustolaisille.
Puheenjohtaja kertoi yleisesti, mitä kuntastrategia käsitteenä
tarkoittaa. Syvennyttiin ja keskusteltiin Jokioisten kunnan
kuntastrategiasta. Mikko Yli-Kahrakuusi kertoi, että
koulutuslautakunnassa ollaan keskusteltu kuntastrategiasta.
Muutkin lautakunnissa olevat kertoivat samaa. Puhuttiin
kuntastrategian ilmeestä. Värit ja yleinen ilme on raikas. Ulrika
Widén kertoi mielipiteensä fontin vaikea lukuisuudesta ja, että se
tulisi vaihtaa. Muut nuorisovaltuustolaiset olivat samaa mieltä.

8. Maatalousnaisten hanke

Esitys: Puheenjohtaja esittelee asian

Päätös: Puheenjohtaja esitteli asian yleisesti. Nuorisovaltuuston
tehtävä olisi nyt ehdottaa artisteja tapahtumaan. Esimerkiksi
voitaisiin luoda kysely mihin alueen nuoret voisivat kertoa
ehdotuksia. Keskusteltiin paikallisista nuorista, joilta voitaisiin
kysellä halukkuutta tulla vapaaehtoisesti esiintymään
tapahtumaan.

Tuotiin esille muutamia mahdollisia esiintyjiä: Eino ja Aapeli,
Kuumaa, Portion Boys, Cledos, Benjamin, J&j, Bess

Päätettiin keskustella asiasta lisää asiasta myöhemmin esim.
WhatsApp-ryhmässä.

Päätettiin yksimielisesti järjestää asiasta mahdollisuuksien
mukaan aamunavaus Paanan koululla asiasta ja kerätä siellä
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artisti ehdotuksia menti-sivuston avulla. Tultaisiin käymään myös
Miinan koululla pyytämään ideoita koulun 5.-6.-luokkalaisilta.

9. Alakouluikäisten kuuleminen

Esitys: Jokioisten nuorisovaltuusto haluaa toiminnassaan ottaa
huomioon myös alakouluikäiset. Nuorisovaltuusto ideoi keinoja,
joilla erityisesti alakouluikäisiä voitaisiin kuunnella.

Päätös: Puheenjohtaja ilmoitti, että nuorisovaltuuston tehtävänä
on kuulla alakouluikäisiä. Ideoitiin tapoja miten kuulla
alakouluikäisiä. Esimerkiksi voitaisiin perustaa jo aiemmin
ideoitua alakouluikäisten toimintaryhmä, joka toisi esityksiä
nuorisovaltuuston kokouksiin. Voitaisiin esimerkiksi tehdä
yhteistyötä Miinan koulun oppilaskunnan kanssa, josta tulisi
alakouluikäisten työryhmä. Hyväksyttiin ehdotus yksimielisesti.
Alustavasti sovittiin, että varapuheenjohtaja ottaa Miinan koulun
rehtori Juha Mäkelään.

10.Hyvinvointialueen nuorisovaltuusto

Esitys: Käydään läpi hyvinvointialueen kuulumiset

Päätös: Käytiin läpi hyvinvointialueen kuulumiset. Puheenjohtaja
toi ilmi, että hänet valittiin hyvinvointialueen nuorisovaltuuston
varapuheenjohtajaksi. Kirsti Seppälä edustaa myöskin
nuorisovaltuustoamme hyvinvointialueen nuorisovaltuusto.
Hyvinvointialueen nuorisovaltuusto kokoontuu ryhmäytymään
Forssaan 28.2. ja paikalle menevät kaikki hyvinvointialueen
edustajat ja myös varajäsenet. Hyvinvointialueen
nuorisovaltuuston seuraava kokous 29.3. Tammelassa.
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11.Meta

Esitys: Käydään läpi META

Päätös: Nuva ry:n aktiivi päiville lähtee Samu Holstikko, Mikko
Yli-Kahrakuusi, Henrik Rantanen ja Ripsa Koivunen.

Keskusteltiin nuorisovaltuuston omasta hyvinvointi päivästä.
Päätettiin keskustella asiasta myöhemmin, kun kaikki
nuorisovaltuustolaiset ovat paikalle.

Puheenjohtaja luki nuorisovaltuuston piirikummin lähettämän
viestin meille. Ideoitiin tapaamista piirikummin kanssa.
Puheenjohtaja selvittelee tapaamisen järjestämistä piirikummin
kanssa.

Samu Holstikko toi esille vapaa-aikalautakunnan keskustelu
pyynnön. Pyydettiin tietoa parhaista tiedotus alustoista, joilla
saataisiin eniten yhteyttä nuoriin ja näkyvyyttä ylipäätänsä.

12. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.03

Pj:__________________________________________

____________________________________________

____________________________________________
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